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Kontschán Flórián Jenő elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 16 óra 2 perckor 

megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt.  

 

Ismertette a megküldött meghívó szerinti napirendi pontokat. Javaslatot tett a tárgyalandó 

előterjesztésekre és azok tárgyalási sorrendjére. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak a napirendi pontokról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

104/2023. (XI. 28.) határozata 

a napirendről és a tárgyalási sorrendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2023. november 28-ai, 

munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat a következő sorrendben tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2023. november 30-ai nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

− Sporttámogatások 

− Döntés a Malom-tó fejlesztési pályázatának feladatelosztásáról 

− Döntés a Pons Danubii Európai Területi Társulás kérelméről a 2024. évi tagdíjfizetés kérdésében 

A többi előterjesztést sorrendben tárgyalja. 

Zárt ülés: 

2. Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 
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1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2023. november 30-ai nyílt ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Sporttámogatások 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. Elmondta, a focipályák felújítása a Tao 

pénzből csak az egyik pályára nyújtana fedezetet. Amikor tárgyalták, felmerült, ha a városnak lesz 

lehetősége a 2. pálya felújítását finanszírozni, akkor célszerű lenne idén a kettőt együtt megcsinálni. Most 

van pénzügyi lehetősége erre az önkormányzatnak. 

 

Bozsik Péter sportigazgató tájékoztatásul elmondta, az első pálya felújítása megtörtént, öntöző felújítása, 

bővítése, kitisztítása is, a második pálya is kész, előfinanszírozta a kivitelező, hajt a fű, kompletten 

megvan, átadásra is került, Tassi Józsefék átvették, megköszönné, ha rábólintanának a 2. részletre. 

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, továbbra is támogatja a határozati javaslatot, ugyanígy fél éve a PB 

már egyetértett a beruházással, csak pénzügyi lehetőség nem állt rendelkezésre. A teljes befejezést 

támogassa az önkormányzat. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a 2. pont tartalmazza az OSE támogatási kérelmét, olyan, mint 

ami tavaly volt, csak nem kölcsön formájában szeretné, hanem megelőlegezve. A 2024. évi támogatást 

ebben az évben szeretnék kérni, ha van az önkormányzatnak pénzügyi lehetősége rá. Ezt követően 

mindkét egyesület be fog számolni a testületnek. Az OSZE támogatási kérelemhez is van mellékelve 

támogatási szerződés. A következő évben a költségvetés összeállításánál már nem kell figyelembe venni. 

Kiosztásra került az OSE LIONS II. és III. negyedévi tevékenységéről szóló tájékoztató. 

 

Matajsz Gábor ügyvezető megköszönte az idei évi támogatást, 20%-át teszi ki az 

összköltségvetésüknek. Elmondta, a tavalyi év az energiaárak és az infláció elszabadulása miatt 

katasztrófa volt, jelentős költségmegtakarításokat kellett foganatosítani. Legjelentősebb a fűtési költségek 

kidekázása volt. A spotban tevékenykedőknek megköszönte, hogy kibírták, sajnos az idei évben is 

többszörös fűtési díjra kell számítani. Az öltözőket már fogják tudni fűteni, a csarnokot lehet több mint 18 

fokon is tudják üzemeltetni, a támogatásra továbbra is szükségük lenne. Érezhető, hogy az 50 M Ft 

támogatás vásárlóereje csökkenő, de ha megkapják, továbbra is hasonló színvonalon tudnak működni.  

 

Elekes László bizottsági tag kérdése az volt, alapvető indok-e ehhez a kérelemhez, hogy a TAO 

támogatáshoz nem olyan ütemben férnek hozzá, ahogy azt szeretnék. 

 

Matajsz Gábor ügyvezető elmondta, igen. 

 

Elekes László bizottsági tag kérdése az volt, mi van akkor, ha nem úgy férnek hozzá, mint szeretnék. 

 

Matajsz Gábor ügyvezető elmondta, a probléma az időbeliséggel van. Ennek az összegnek a 25%-át 

lehet ebben az évben lehívni, egyenlőtlenül kapják meg a bevételt, a kiadás viszont egyenletes, ha adódik 

egy pénzügyi probléma, azt kétféleképpen kezelik, az egyik az önkormányzati támogatás kérése, a másik 

a nagyobb szolgáltatókkal való egyezkedés. A bért fizetni kell. 

 

Papp Péter bizottsági tag hozzátette, 2011 óta, mióta kiemelt sportágkén kezeli a testület a focit és a 

kosárlabdát, semmi garancia nincs, hogy be tudják szedni a TAO pénzeket. Az OSE minden évben 

beszedte és fel tudta használni, egy évtizedes gyakorlatról van szó. Megköszönte a két negyedéves 

beszámolót. A beszámoló az 50 M Ft támogatással kezdődik, az összeg jó része vissza is folyik az 

önkormányzat kasszájába. Az 50 M Ft-nak nem csak a reálértéke csökkent, hanem az egyesület 

visszapótolja a rezsibe, a TAO kifizetésekbe. Azért tud egyetérteni az idei kifizetéssel, mert amit idén ki 

lehet, azt fizessék ki. Támogatni tudja az előterjesztést. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, már többször megbeszélték, hogy ez az összeg már nem annyi. 
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További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

105/2023. (XI. 28.) határozata 

a „Sporttámogatások” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Sporttámogatások” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Bozsik Péter sportigazgató és Matajsz Gábor ügyvezető 16 óra 23 perckor elhagyta az ülést. 

 

Döntés a Malom-tó fejlesztési pályázatának feladatelosztásáról 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. Elmondta, itt egy projekt megosztásról van 

szó. 

 

Imrő János pályázati referens kiegészítésként elmondta, az OIH Zrt. most is konzorcium partner, mert ott 

területe is van. A szemlélet projekt tevékenység is van, saját teljesítésben ő számol el a támogató felé. A 

tervezési rész az önkormányzatnál marad, az OIH Zrt. ott is kénytelen közreműködni, mindkét fél tudja 

érvényesíteni saját akaratát. 

 

Németh Gábor vezérigazgató kiemelte, ez a fajta pályázat kapcsán kikötnek stratégiákat, ezért készül a 

klíma zöld infrastruktúra, a pályázati költségvetés része az előkészítés, tervezés kalapból van. A 

rezidencia vizsgálat olyan szempontok szerint készül, milyen külső tényezők vannak, amik veszélyeztetik 

a projekt megvalósulást. A klímát az egész városra kell kidolgozni. A másik, azt hitték, csak a Malom tó 

környékét kell vizsgálni, de kiderült, az egész városra vonatkozóan kell elvégezni. Ez az együttműködés 

az átalány költségekből finanszírozható. A VFKB ülésen szó volt arról, annak érdekében, hogy 

megvalósuljon a fejlesztés, szeretnék a közösségi tervezés metódusát, hogy megkérdezik az akció 

területen és környékén élőket és civil szervezeteket is, a legjobb ötleteket a tervezők is beépítenék. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérdése az volt, az eredeti kiírásnál ezek a feltételek nem voltak 

egyértelműek-e, hogy milyen anyagokat kérnek. 

 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, a zöld infrastruktúra nem volt egyértelmű, zöldfelület 

növényzeti katasztert is el kellene készíteni az egész városra. Eddig nem voltak ilyen előírások, próbáltak 

az utóbbi hetekben tájékozódni, a szakértők nem tolonganak. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

106/2023. (XI. 28.) határozata 

a „Döntés a Malom-tó fejlesztési pályázatának feladatelosztásáról” című előterjesztés 

véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Döntés a Malom-tó fejlesztési pályázatának feladatelosztásáról” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Döntés a Pons Danubii Európai Területi Társulás kérelméről a 2024. évi tagdíjfizetés kérdésében 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Imrő János pályázati referens elmondta, előre szeretnék hozni a tagdíjfizetést. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

  

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

107/2023. (XI. 28.) határozata 

a „Döntés a Pons Danubii Európai Területi Társulás kérelméről a 2024. évi tagdíjfizetés 

kérdésében” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Döntés a Pons Danubii Európai Területi Társulás kérelméről a 2024. évi 

tagdíjfizetés kérdésében” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Imrő János pályázati referens 16 óra 36 perckor elhagyta az ülést. 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. Elmondta, az uszodával kapcsolatban, nem 

lehet az intézményeket összehasonlítani, mindnek más az üzemeltetője, fenntartója.  

 

Papp Péter bizottsági tag kérdése az volt, strand ügyben történt-e valami. 

 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, az uszoda kapcsán láthatóak az árak, azok a jelenlegi árak, nem 

tudni milyen árak várhatók jövőre. Szükséges lesz az áremelés, 22-25%-ban gondolkodnak. Felmerült az 

úszásoktatás kérdése, egyeztettek az intézmény vezetőkkel, azt mondták, szeretnék, ha tudnának menni az 

iskolák, a második félévbe be is tudják építeni. A Tankerülettel is egyeztettek, ma azt jelezték, a 

környékbeli intézmények jövő év február végére szeretnék, ha elindulna az úszásoktatás. Az óvodák 

városi fenntartás alatt állnak, ez is elindulhat. A strand kapcsán kérték a kollégákat, gondolják végig az 

üzemeltetést. 2018-ban mikor nyáron nyitva volt, havi 6,3 M Ft volt a finanszírozás, a 3 hónap 19 M 

Ft+Áfa volt összesen. Végig gondolták a kollégák, azt tudták mondani, az a leggazdaságosabb, ha a 

strand és az uszoda együtt működik. Három kollégát biztos fel kell venni, ez 12-13 M Ft/hó nettó összeget 

jelentene. Ha a 3 hónapot nézik, 40 M Ft+Áfa lenne, az esetlegesen felmerülő beruházási költségek 

nincsenek benne.  

 

Baráth Domonkos képviselő kérdése az volt, a bérletek között úszó bérlet nincs, vagy nem keresték. 

 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, úszó jegy volt. 

 

Papp Péter bizottsági tag kérte, a testületi ülésre a strandról valami anyagot állítsanak össze. 
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További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

108/2023. (XI. 28.) határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, 

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

SZÜNET 

16:48-16:55  

 

A 2023. évi költségvetés - 3/2023. (II.17.) önkormányzati rendelet - módosítása 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. Látható, az önkormányzat kedvezőbb 

helyzetbe került, az iparűzési adó és a helyi adó is halad, emelkedés látható. Jelentős el nem költött 70 M 

Ft kamatbevétel is keletkezett. Szerepel még a módosításban, hogy a fizetési határidő 30 napos lesz 

megint.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, tavaly folyamatos visszalépés volt az intézményeknél, most 

elmondható, hogy az idei évben nem volt megszorítás, mindig tudott az önkormányzat segíteni nekik és 

finanszírozást biztosítani. Jelentős tartalékot is tudtak képezni. A sporttámogatást most tudják biztosítani, 

és a pénzmaradvány sem lesz kevés. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök hozzátette, az, hogy ilyen az intézmények hozzáállása, hogy van egy 

önkorlátozás, nem is baj, ha nyílnak apró lehetőségek a pénzügyi szigoron, meg kell tenni. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, mindig betartották a fizetési határidőket.    

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

109/2023. (XI. 28.) határozata 

„A 2023. évi költségvetés - 3/2023. (II.17.) önkormányzati rendelet - módosítása” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A 2023. évi költségvetés - 3/2023. (II.17.) önkormányzati rendelet - módosítása” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 
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A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 17/2019. 

(XII.12.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Baráth Domonkos képviselő elmondta, észrevehető volt, a szociális jellegű kiadások minden tényezőt 

figyelmen kívül hagyva nagy mértékben csökkentek. A lakbértámogatás volt nagy érvágás, a bérek 

minden területen emelkedtek, a 28500 Ft változatlan maradt. Ebben jelent változást a mostani módosítás, 

Ft összegben határozzák meg a határokat, valamilyen szinten a nyújtott támogatási szintek is emelkedtek. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, ideje volt, hogy 3 év után ez a rendelet módosításra került. 

 

Papp Péter bizottsági tag kérdése az volt, az idősügyi megkérdezést miért csinálják. Összegzik és a 

gyakorlatban semmit nem csinálnak, sok milliót elköltenek és utána nem történik semmi.  

 

Baráth Domonkos képviselő elmondta, erre most azért van szükség, mert itt is szükséges egy koncepció 

alapján történő idősügy, ennek megalapozását szolgálná. Az előző felméréshez kapcsolható a 

jelzőrendszeres segítség nyújtás. 

 

Gyuga Mihály képviselő elmondta, ugyanaz a kérdéssor lesz-e. 

 

Baráth Domonkos képviselő elmondta, nagyjából. 

 

Gyuga Mihály képviselő kérdése az volt, be fog-e jönni testületi ülésre. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, a decemberi testületi ülésre. 

 

Baráth Domonkos képviselő elmondta, április-májusban már lesz belőle valami, a testület dönt róla és 

pénzügyi fedezetet biztosít. 

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, ne felejtsék el, a lakásrezsi 15 éve ugyanannyi, a bérek emelkedtek. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök véleménye szerint 12 éve. 

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, 2012-ben 20%-kal csökkentették a rezsit. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

110/2023. (XI. 28.) határozata 

„A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 

17/2019. (XII.12.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi 

szabályairól szóló 17/2019. (XII.12.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Baráth Domonkos képviselő 17 óra 23 perckor elhagyta az ülést. 

 

Egyes önkormányzati rendeletek hatályon kívül helyezéséről szóló rendelet 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. 
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Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

111/2023. (XI. 28.) határozata 

az „Egyes önkormányzati rendeletek hatályon kívül helyezéséről szóló rendelet” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Egyes önkormányzati rendeletek hatályon kívül helyezéséről szóló rendelet” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Oroszlány város helyi autóbuszos közösségi közlekedésével kapcsolatos döntésekről 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

112/2023. (XI. 28.) határozata 

az „Oroszlány város helyi autóbuszos közösségi közlekedésével kapcsolatos döntésekről” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány város helyi autóbuszos közösségi közlekedésével kapcsolatos 

döntésekről” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Gyuga Mihály képviselő elmondta, ennek az ipari parknak a fejlesztése aktuális kérdés, bizonyos feltáró 

utat is fognak építeni, gondolják végig, a Csákvári út, kikötő út fejlesztése, továbbvitele ennek a 

projektnek fontos része kell legyen. A Rákóczi úti tehergépjármű forgalmat ezzel lehetne csökkenteni. 

Meg kell nézni, ezeknél is csinálják végig. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, ez nagy energiákat fog lekötni, következő lépésként tovább 

lehet vinni. 

 

Gyuga Mihály képviselő hozzátette, a párhuzamosság miatt is fontos lenne. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

113/2023. (XI. 28.) határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

A 2024. évi belső ellenőrzési terv 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

114/2023. (XI. 28.) határozata 

„A 2024. évi belső ellenőrzési terv” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A 2024. évi belső ellenőrzési terv” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Oroszlány várossá válásának 70. évfordulója megünneplésének előkészítéséről 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

115/2023. (XI. 28.) határozata 

az „Oroszlány várossá válásának 70. évfordulója megünneplésének előkészítéséről” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány várossá válásának 70. évfordulója megünneplésének előkészítéséről” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 
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További kérdés, hozzászólás nem volt, Kontschán Flórián Jenő elnök a bizottság nyílt ülését 17 óra 33 

perckor bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

K. m. f. 

 

 

 Kontschán Flórián Jenő  

 elnök bizottsági tag 


